

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Bindar for Islamic Finance Date: 30-06-2025 09:12:53 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتمويل الإسلامي التاريخ: 30-06-2025 09:12:53 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of Bindar for Islamic Finance cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 23-07-2025 at Online to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة بندار للتمويل الإسلامي دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 23-07-2025 الساعة 10:00 في بواسطة الإتصال الإلكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)</p>
<p>The amendment related to reflect the new company name," Bindar for Islamic Finance", wherever necessary in the articles of association and bylaws. 2 Article (26) of the articles of association has been amended by adding a sentence" consistent with the relevant regulations" to the end of it.3. Added information about the company's founders, to consistent with the Article (92/B/4) of the Companies Law. and the mentioned amendments based on the comments of the Central Bank of Jordan</p>	<p>تم عكس التعديل المرتبط باسم الشركة الجديد وهو بندار للتمويل الإسلامي حيثما لزم ضمن وثيقتي عقد التأسيس والنظام الأساسي. / تم تعديل تبويب المادة (26) من النظام الاساسي بإضافة جملة بما ينسجم والاحكام ذات العلاقة. / تم تضمين وثيقتي عقد التأسيس والنظام الأساسي بمعلومات مؤسسي الشركة بما ينسجم واحكام المادة (92/ب/4) من قانون الشركات النافذ، وجاء ذلك بناء على ملاحظات السادة البنك المركزي الاردني</p>
<p>Merging of the Company or its incorporation</p>	<p>دمج الشركة او اندماجها</p>
<p>Final approval of the merge with subsidiaries (Ruboo Al Sharq Real Estate and Rakin Real Estate)</p>	<p>الموافقة النهائية على الاندماج مع الشركات التابعة (ربوع الشرق العقارية وراكين العقارية)</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>Approval of the results contained in the report of the Asset and Liability Assessment Committee of Bindar Islamic Finance Company (the merger company), Ruboo Al Sharq Real Estate Company, and Rakeen Real Estate</p>	<p>1. إقرار النتائج الواردة في تقرير لجنة تقدير موجودات ومطلوبات شركة بندار للتمويل الاسلامي م.ع.م. (الشركة الدامجة) وشركة ربوع الشرق العقارية ذ.م.م وشركة راكين العقارية ذ.م.م (الشركة المندمجة). وكذلك الموافقة على الميزانية الافتتاحية لشركة بندار للتمويل الاسلامي م.ع.م.</p>

<p>Company (the merged companies). Also the approval of the opening balance sheet of Bindar Islamic Finance Company PLC (the merger company), as contained in the report of the Asset and Liability Assessment Committee. 2. Approval of the independent accounts of Bindar Islamic Finance Company. (the merger company), Raboo Al Sharq Real Estate Company, and Rakeen Real Estate Company (the merged companies) from the date of issuance of the General Assembly's decision approving the merger until the date of issuance of the General Assembly's decision approving the final merger in accordance with the Article (230) and Article (232) of the Companies Law. 3. Election of a new Board of Directors for the merger company (Bindar Islamic Finance Company). 4. Election of the external auditors for the merger company (Bindar Islamic Finance Company) in accordance with the Article (232) of the Companies Law. Noting that a request sent to Companies Control Department to approve the meetings' request</p>	<p>(الشركة الدامجة) والواردة ضمن تقرير لجنة تقدير الموجودات والمطلوبات. 2. إقرار الحسابات المستقلة لكل من شركة بندار للتمويل الاسلامي م.ع.م. (الشركة الدامجة) وشركة ربوع الشرق العقارية ذ.م.م وشركة راكين العقارية ذ.م.م (الشركات المندمجة) وذلك من تاريخ صدور قرار الهيئة العامة للشركة بالموافقة على الاندماج وحتى تاريخ صدور قرار الهيئة العامة بالموافقة على الاندماج النهائي وفق لأحكام المادة (230) والمادة (232) من قانون الشركات المعمول به. 3. انتخاب مجلس إدارة جديد للشركة الدامجة (شركة بندار للتمويل الاسلامي م.ع.م.) 4. انتخاب مدققي حسابات للشركة الدامجة (شركة بندار للتمويل الاسلامي م.ع.م.) وفق لأحكام المادة (232) من قانون الشركات المعمول به، علماً بأنه تم إرسال طلب الى السادة دائرة مراقبة الشركات للموافقة على الإجتماع</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad</p>